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Betreft: 

Art.37 RvO vragen van GroenLinks 
betreffende mogelijke heropstart “Tihange 2” 
 
 

Geacht college,   
 

 
Op 12 november 2015 wist VRT Nieuws via haar nieuwssite DeRedactie.be onder de  kop 
“Scheurtjescentrales tegen eindejaar heropgestart” te melden:   
“Het is zo goed als zeker dat de twee zogenoemde scheurtjescentrales Doel 3 en Tihange 2 
nog voor het einde van dit jaar kunnen opstarten. Dat heeft VRT Nieuws uit meerdere 
betrouwbare bronnen vernomen. Daarmee komt een einde aan ruim 3 jaar onduidelijkheid 
over de twee centrales. (...) 

(Zie hiervoor ook http://deredactie.be/cm/vrtnieuws/Livecenter/2.37657?eid=1.2494595) 
 

In dagblad De Limburger van 18 november jl. wordt gewag gemaakt van het feit, dat het 
FANC, de nucleaire waakhond, inmiddels groen licht zou hebben gegeven voor deze 
heropstart. 

 
Een dag later meldt datzelfde dagblad, dat de voorzitter van de Veiligheidsregio Zuid-
Limburg, burgemeester Penn-te Strake van Maastricht, niet actief door FANC zou zijn 
geïnformeerd over een dergelijk belangrijk besluit. 

 
De fractie van GroenLinks Sittard-Geleen ziet zich door de recente ontwikkelingen in het 
dossier “Tihange” nog meer gesterkt in haar opvatting, dat alle inspanningen onverminderd 
gericht zouden moeten zijn op sluiting van de kerncentrale op de kortst mogelijke termijn. 
Onze oproep daartoe van 11 juni 2015 vond helaas onvoldoende steun, maar de motie 
“Risicoprofiel Veiligheidsregio Zuid-Limburg i.r.t. kerncentrale Tihange” werd wel 
aangenomen. 

 
De fractie van GroenLinks Sittard-Geleen heeft daarom de navolgende vragen: 

  
1. Bent u via het FANC geïnformeerd over een aanstaande heropstart van de 

scheurtjesreactor Tihange 2 voor het einde van dit kalenderjaar? Zo ja, op welk 
moment en op welke wijze?   

 

2. Bent u van plan om contact op te nemen met het FANC om duidelijkheid te verkrijgen 
over de op handen zijnde heropstart van Tihange 2, en volledige inzage te vragen in 

http://deredactie.be/cm/vrtnieuws/Livecenter/2.37657?eid=1.2494595


de technische voorwaarden op basis waarvan de heropstart kennelijk door het FANC 
veilig geacht zou worden. Bent u vervolgens bereid om deze informatie met ons te 
delen?   

 

3. Hoe oordeelt u over de (in onze ogen gebrekkige) communicatie  tussen het FANC en 
de Veiligheidsregio Zuid-Limburg en in hoeverre ziet u hierin aanleiding om het beleid 
ten aanzien van het risicoprofiel bij te stellen? 
 

4. Kunt u ons een update geven van de tot dusverre door u geleverde inspanningen en 
geboekte resultaten ter uitvoering van de motie “Risicoprofiel Veiligheidsregio Zuid-
Limburg i.r.t. kerncentrale Tihange”? 

 
 

De fractie van GroenLinks ziet de antwoorden met belangstelling tegemoet.  
 

 
Met vriendelijke groet, 

 
Math De Loo, 

raadslid GroenLinks. 
 


